
Zápis z členské schůze ze dne 19.12.2020, 

online přes aplikaci MEET, čas a způsob 

konání schůze:  

     online spojením od 18:00 hodin 

 

Připojeno: 28 členů, viz prezenční listina 
(nezveřejněna zákon o GDPR), počtem 
přítomných členů je schůze usnášeníschopná. 
Další hlasování možné pomocí per rolam-
emailem. 
 

V zápisu bude používán termín schůze bez dalších přívlastků. 

Schůze byla svolána na základě OZ § 156/1 Sb. a §158/2 Sb. a její 

hlasování bude umožněno dle § 562/1 OZ 

Viz zkopírován doslovný výtah znění:  

Dílčí závěr:  

a)v principu je možné zasedání uskutečnit i s „jinou účastí“, tedy jinou než za osobní účasti – 

tedy  „písemně“ nebo „jakkoliv jinak – například telekonferencí.“   

b)existuje i rozhodování mimo zasedání, a to je možné „písemně“ nebo „technickým prostře

dky“.  

4)Písemně podle § 562/1 OZ je buď „papírově s podpisem“ nebo také „elektronickými nebo ji

nými  technickými prostředky umožňujícími zachycení obsahu a určení jednající osoby“.  

5)Rozhodování „per rollam“ je druh písemného rozhodování (tedy papírově nebo elektronick

y či jinými  prostředky dle § 562/1 OZ).   

6)Podle judikatury se email (s uvedením běžného podpisu – napsané jméno) považuje za píse

mnou formu, pokud je taková komunikace mezi účastníky/stranami běžná/zavedená a pokud

 je důvodný  předpoklad, že email je pravý (takže zejména přišel z emailové adresy, kterou úč

astník oznámil, resp.  běžně používá, reaguje na ni).  

Výjimkou jsou písemné úkony vůči soudu/orgánu veřejné moci v soudním či správním (vč. da

ňového aj.)  řízení, kde veřejné právo vyžaduje na podání zpravidla kvalifikovaný elektronický

 podpis, popř.  autentifikaci v systému datových schránek.  

 7) Jiné prostředky dle § 562/1 OZ mohou být jakékoliv elektronické prostředky, které:  • 

umožňují identifikaci obsahu sdělení a jeho archivaci,  • umožňují identifikaci autora sdělení,  

 

 

 
 
 
 
 



Program schůze – po uvítání členů přečetla předsedkyně klubu 
program 1.online mimořádné členské schůze a upozornila členy, že tato 
schůze byla svolána zejména z důvodu odsouhlasení konání členských 
schůzí online a distanční formou, a to nejen po dobu v nouzovém stavu.  
Obsaženo v návrhu na změnu stanov v Článku V, oddíl 1, bod 5. 
Další schůze je připravována na přelomu února a března. 
 
Program schůze: 
 

1. Schválení změny stanov – stanovy byly s předstihem zveřejněny 
na FB stránkách klubu a členi byli emailem upozorněni na vložení 
na stránky 

2. Vyhodnocení nejlepších týmů napříč kategoriemi za rok 2020 
3. Změna názvu funkce ve výboru  
4. Odvolání člena výboru – po vzájemné dohodě, volba nové členky, 

hlasování pod body 4.1 a 4.2 
5. Diskuse 

 
Hlasování:  
Program schůze byl schválen přítomnými: Pro 28 hlasů, proti 0 hlasů. 
Program byl schválen jednohlasně. 
 
Bod 1. Schválení změn ve stanovách  
 
    Vzhledem k tomu, že všichni měli k dispozici nový návrh s předstihem 
a v písemné formě, měli možnost si vše v klidu pročíst a vyjádřit se. 
Nikdo neměl jiný návrh ani na online setkání ani nedošel žádný jiný 
návrh emailem. 
 
Hlasování:  
 
Navržené změny ve stanovách byly schváleny přítomnými: Pro 28 hlasů, 
proti 0.  
 
Dodatek k hlasování: 
Výbor rozhodl, dle možnosti stanovené zákonem pro tuto formu konání 
členské schůze, že členi, kteří se neúčastnili schůze se budou moci 
vyjádřit dodatečně emaily po zveřejnění zápisu schůze. Termín na 
vyjádření se k jednotlivým bodům programu jednání bude stanoven na 3 
dny po zveřejnění zápisu na FB stránkách nebo na webových stránkách 
klubu. Termín bude součástí zápisu. 
 
 
 
 
 
 
 



 
Bod 2. Vyhodnocení nejlepších týmů roku 2020 
 
 Vzhledem k tomu, že stále ještě je otevřená možnost konání 
závodů dne 30.12.2020 v Kladně, není na této schůzi přistoupeno k 
vyhodnocení nejlepších týmů roku 2020. 
Byla dána pouze informace, že týmy budou vyhodnoceny jak 
v jednotlivých kategoriích, tak bude vyhodnocen TOP tým napříč všemi 
kategoriemi. Součástí vyhodnocení bude i počet startů na závodech. Za 
každý start získává tým 1 bod bez ohledu na to, zda se umístil na 
prvních třech pozicích. V případě přechodu do vyšší kategorie se týmům 
budou body za umístění sčítat. Zveřejněna bude vždy první desítka 
v dané kategorii a dané velikosti. TOP desítka bude vyhodnocena napříč 
všemi kategoriemi. Tento tým získá BELLIN PUTOVNÍ POHÁR, jehož 
držitelem bude 1 rok. Poté své vítězství pro další rok potvrdí nebo tento 
pohár předá novému ročnímu majiteli. 
 Dále proběhne vyhodnocení nejlepšího trenéra roku, kterému bude 
udělen pohár předsedy klubu. Do tohoto hodnocení bude zahrnuta nejen 
anketa sympatie, která proběhla veřejně na konci roku 2020, ale také 
počet akcí s hoopers, přístup k jednotlivým týmům, pravidelnost tréninků, 
práce a přínos pro klub apod. 
 
Tento bod byl podán pouze jako informace a nebylo vyvoláno 
hlasování. 
 
Bod 3. Změna názvu funkce ve výboru 
 
 Výbor navrhuje změnit status pokladníka ve výboru na status 
jednatel. Jelikož funkci pokladní a účetní klubu bude v příštím roce 
přebírat paní Ilona Macáková a tato funkce nebude funkcí ve výboru, tak 
aby nedocházelo k nedorozumění a z důvodu přehlednosti, navrhuje 
výbor změnit status pokladník na status jednatel. Nové složení výboru by 
se skládalo z funkcí: předseda, místopředseda, jednatel. 
 
Hlasování: 
Návrh změny názvu funkce ve výboru byl schválen přítomnými: Pro 28 
hlasů,proti 0. 
Schváleno jednohlasně. 
 
Dodatek k hlasování: 
Výbor rozhodl, dle možnosti stanovené zákonem pro tuto formu konání 
členské schůze, že členi, kteří se neúčastnili schůze se budou moci 
vyjádřit dodatečně emaily po zveřejnění zápisu schůze. Termín na 
vyjádření se k jednotlivým bodům programu jednání bude stanoven na 3 
dny po zveřejnění zápisu na FB stránkách nebo na webových stránkách 
klubu. Termín bude součástí zápisu. 
 
 



 
Bod 4.1 Odvolání člena stávajícího výboru  
Bod 4.2 Volba nového člena výboru 
 
 Na základě žádosti a vzájemné dohody s členkou výboru, působící 
ve funkci pokladníka paní Klárou Honomichlovou, odvolává výbor 
jmenovanou z této funkce k 31.3.2021. Paní Honomichlová Klára je 
povinna doručit odstoupení z funkce do 31.1.2021 v písemné formě 
k rukám předsedkyně klubu. Pokud bude odstoupení z funkce doručeno 
v daném termínu, započne dvouměsíční výpovědní lhůta, kdy bude 
jmenovaná aktivně vykonávat povinnosti plynoucí ze své funkce a 
postupně předá veškeré náležitosti své nástupkyni. 
Pokud nebude odstoupení doručeno k rukám předsedkyně ve 
stanoveném termínu, výpovědní lhůta začne běžet od 1.dne 
následujícího měsíce vždy po měsíci doručení k rukám předsedkyně. 
Tak bylo mezi oběma stranami ujednáno. 
Odstoupení z funkce bylo členům předloženo jako informace a nebylo 
vyvoláno hlasování. 
 
Bod 4.2 Volba nové členky výboru 
 
 Předsedkyně klubu na základě ukončení působení ve funkci viz 
bod 4 tohoto zápisu, seznámila přítomné s návrhem nových členek 
výboru klubu. Byla vybrána kandidátka, na které se výbor shodl 
jednomyslně. Prioritou na funkci ve výboru je pro členy stávajícího 
výboru fakt, co by měl kandidát pro klub znamenat. Rozhodně by to měl 
být člověk, pro kterého je hoopers a jeho rozvoj na 1. místě v jeho 
žebříčku hodnot. Kandidát, který je schopen a ochoten něco do tohoto 
sportu vnést a rozšířit ho mezi co nejvíce pejskařů.  
A právě z těchto důvodů předcházelo cca půlroční jednání výboru a 
posuzování více kandidátů. Jednou z možných kandidátek byla paní 
Ilona Macáková, která je vytížena nejen na oficiálních závodech 
zpracováním výsledků, ale také je poradkyní v účetních záležitostech 
klubu a od roku 2021 přebírá veškeré účetnictví a hospodaření klubu. 
Tudíž její návrh do funkce jednatele výbor neschválil. Sama paní 
Macáková návrh na jmenování do této funkce odmítla.  

Další adeptkou na jednatele klubu byla navržena paní Markéta 
Benediktová. Jako trenérka dosahuje dobrých výsledků, ale podle jejích 
slov je prioritou agility a hoopers bere jako doplněk svých aktivit. Její 
jmenování do funkce by hoopers rozdělilo na dva tábory, což by pro 
tento rozvíjející sport nebylo přínosem. Na jejím jmenování se výbor 
neshodl, a proto ji ani neoslovil. 

 
 Nakonec se výbor shodl na oslovení a jmenování do funkce paní 
Martinu Kolevovou ze Slovenska. Paní Martina je v hoopers od samého 
počátku, stejně jako předešlé kandidátky.  
 



Na Slovensku rozjela hoopers sama pouze za pomoci výboru 
klubu. Oslovila širokou veřejnost a účastní se akcí nejen na Slovensku, 
ale dojíždí i do ČR, kde se účastní táborů, intenzivek, závodů. Každou 
chvíli kontaktuje výbor s novými poznatky a návrhy a aktivně se zapojuje 
do diskusí týkajících se hoopers. Její prioritou je rozvoj hoopers nejen na 
Slovensku, ale sportu jako takového. Nedělá ji problém účastnit se akcí 
v rámci ČR a byla i sponzorem akce v Lounkách, aniž byla oslovena. 
Proto se výbor rozhodl oslovit paní Martinu Kolevovou, zda by v případě 
zvolení, měla o tuto funkci ve výboru zájem. Po 4 měsících zvažování 
nám na tuto funkci kývla. Po jejím zvolení do funkce jednatele klubu 
hoopers, je výbor klubu přesvědčen o tom, že dojde k rozšíření tohoto 
sportu dál na Slovensko a na Moravu, kam bude mít Martina Kolevová 
vždy blíž než ostatní členky výboru. 
 
Hlasování: 
Navržené kandidátka byla schválena přítomnými: Pro 28 hlasů, 
proti 0. 
Schváleno jednohlasně. 
 
Dodatek k hlasování: 
Výbor rozhodl, dle možnosti stanovené zákonem pro tuto formu konání 
členské schůze, že členi, kteří se neúčastnili schůze se budou moci 
vyjádřit dodatečně emaily po zveřejnění zápisu schůze. Termín na 
vyjádření se k jednotlivým bodům programu jednání bude stanoven na 3 
dny po zveřejnění zápisu na FB stránkách nebo na webových stránkách 
klubu. Termín bude součástí zápisu. 
 
Bod 5. Diskuse 
 
Nikdo z přítomných nenavrhnul žádný bod k projednání.  
 
Ukončení schůze a dílčí závěr: 
Všechny body programu byly jednomyslně odhlasovány a tudíž 
schváleny. Došlé hlasy by mohly hlasování ovlivnit pouze 
v případě, že by počet došlých hlasů převyšoval opačným 
hlasováním počet 28 hlasů. Uzávěrka hlasování je stanovena na 
27.1.2021 ve 24:00 hodin. Na pozdější emaily-hlasování nebude 
brán zřetel a nebudou považovány za platné hlasy. 
 

Důležitá informace pro přítomné: 
 
 Předsedkyně klubu paní Dagmar Tabery na úplný závěr oznámila 
všem přítomným, že jim v době cca do 1 měsíce, přijde do emailu 
hlasovací lístek, kde potvrdí své hlasování s jednotlivými body programu 
schůze dne 19.12.2020. Tento hlasovací lístek bude do emailů zaslán po 
zveřejnění tohoto zápisu, aby si přítomní mohli zkontrolovat 
projednávané body programu. Hlasovací lístek je třeba vyplnit, podepsat, 
naskenovat a odeslat zpět z emailu, kam byl zaslán.  



Pokud někdo nemá možnost skenování, zapíše hlasování k jednotlivým 
bodům do emailu. Email doplní svým celým jménem a číslem 
výkonnostního průkazu.  
Kdo nebude mít problém napíše do emailu svou adresu nebo datum 
narození. Tyto emaily budou nahrazovat prezenční listinu. Vzhledem 
k tomu, že všichni u každého bodu hlasovali PRO, není možné již 
své hlasování změnit. Přítomní členové mají povinnost tyto 
hlasovací lístky odeslat. 
 
Všichni přítomní odsouhlasili projednání všech bodů programu, způsob 
zápisu, závěr i upozornění. Berou na vědomí obdržení emailu 
s hlasováním jak pro přítomné členy na schůzi online, tak i pro 
nepřítomné členy. Se souhlasem všech byla schůze ukončena v 19:12 
hodin dne 19.12.2020. 
 
 
Do zápisu vložena informace pro nepřítomné členy online schůze. 
 

Důležitá informace pro nepřítomné členy na schůzi dne 
19.12.2020 s možností hlasování per rolam, písemnou 
formou: 
 
 V době cca do 1 měsíce, vám přijde do emailu hlasovací lístek, kde 
se můžete zúčastnit hlasování k jednotlivým bodům programu schůze 
dne 19.12.2020. Tento hlasovací lístek bude do emailů zaslán po 
zveřejnění tohoto zápisu. Pokud budete chtít hlasovat a vyjádřit tím svůj 
názor, tak musíte hlasovací lístek vyplnit, podepsat, naskenovat a 
odeslat zpět z emailu, kam byl zaslán. Pokud někdo nemá možnost 
skenování, zapíše hlasování k jednotlivým bodům do emailu. Email 
doplní svým celým jménem a číslem výkonnostního průkazu.  
Kdo nebude mít problém napíše do emailu svou adresu nebo datum 
narození. Tyto emaily budou nahrazovat prezenční listinu.  
 
 
 
Zápis sepsán dne 19.12.2020 
 
 
Zápis sepsala: Tabery Dagmar 
Schváleno výborem dne 24.1.2021 
Zveřejněno dne 24.1.2021 na Fb stránkách členů klubu a na webových 
stránkách Klub Hoopers z.s. 
Možnost hlasování nepřítomných členů do 27.1.2021 
 
  
  
 
 



 


